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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Ifet Bešić (SDP) je na 2. redovnoj sjednici Gradskog 
vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Volio bi da mi netko prokomentira sadašnje upise u jasličke odjele djece. Ima saznanja u 

gradu da određene osobe i ne donose dokumentaciju, da je ne prilažu, gledajući da neće ući 

unutra. Koliko je jasličke djece ostalo neupisano u jaslice za 2025. godinu?“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti: 
„Moramo svi znati da se upisi već godinama obavljaju elektroničkim putem kroz sustav e-upisi. 
Ove neke stvari vezano uz predavanje nepotpune dokumentacije i slično, automatski vezuju 
kandidate odnosno roditelje djece s time da je dokumentacija nepotpuna i u stvari automatski 
ih se stavlja u onu kategoriju da nemaju uvjeta za upis. Uvjete za upis također nemaju djeca 
koja nisu prošla obavezna cijepljenja, znači, to je nešto na što Grad ne utječe nego utječu više 
instance, kao i oni koji, u trenutku kada pedagoška godina krene 1.09., nemaju napunjenu 
jednu godinu života i onda su u stvari tada na listi čekanja. I ukoliko ima mjesta u jaslicama u 
trenutku kada napune jednu godinu, mogu se priključiti u određenu skupinu. Ove godine i vrtići 
i jaslice su na području grada Labina popunjeni sa djecom čija oba roditelja imaju prebivalište 
na području Grada Labina. Znači niti jedno od takve djece koji zadovoljavaju uvjete nije ostalo 
neupisano. Što se tiče nekih drugih objekata u nekim drugim općinama koji jesu pod Dječjim 
vrtićem Pjerina Verbanac, jer jednostavno to tako je već godinama, tu ima određenih problema 
na koje smo, i vrtić i Grad, signalizirali da bi se potencijalno mogli dogoditi. Ali u ovom smjeru 
u kojem idemo, zajedno sa aktiviranjem novog objekta na Vinežu koji umjesto dosadašnjih tri 
iz starog objekta, imamo četiri skupine, od kojih je jedna, a potencijalno i dvije, potpuno 
prilagodljiva za to da u njima budu jaslice, u stvari takvih problema ne da će biti sve manje 
nego gotovo da ih neće biti, što se prilično slaže s novom demografskom mjerom Grada Labina 
o kojoj ćemo danas, kasnije, isto tako govoriti, a to su besplatne jaslice za djecu roditelja s 
područja Grada Labina.“  
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